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  PROTOKÓŁ Nr 5/2012 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 12 czerwca 2012 roku. 

  

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski,                             
ul. Mickiewicza 46, w godz. 9.05 – 10.30. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie: 

• Komisji Rewizyjnej  

- OLSZEWSKI STANISŁAW – Przewodniczący  

- KAMIŃSKI LESZEK - członek Komisji   

- NIKOŁAJUK MIKOŁAJ – członek Komisji 

- PAC BARBARA – członek Komisji 

• Komisji Bud żetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- WYSZKOWSKI ANATOLI – Przewodniczący 

- BOROWSKI ANDRZEJ – członek Komisji 

- ŁOZOWIK PAWEŁ – członek Komisji 

- PAWLUCZUK JAN – członek Komisji 

- TYNIEWICKI ANDRZEJ – członek Komisji 

• Komisji O światy i Spraw Społecznych 

- CHILKIEWICZ JERZY – Przewodniczący 

- CAR MIKOŁAJ – członek Komisji 

- KORSZAK MARIUSZ – członek Komisji 

- MATEUSZUK MIECZYSŁAW – członek Komisji 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR – członek Komisji 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 

2. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 

3. WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Rady Gminy 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie otworzył oraz poprowadził radny STANISŁAW OLSZEWSKI – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy oraz 
pozostałych  obecnych. Odczytał następujący porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XVIII Sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 
15 czerwca  2012 roku, tj.: 

a) Kontrola gospodarki finansowej jednostki organizacyjnej Gminy Bielsk Podlaski za 2011rok 
– Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. 
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b) Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu 
Gminy Bielsk Podlaski za 2011 rok i I półrocze 2012 roku. 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2012. 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2011 rok. 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2012-2019. 
g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu. 
i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Bielsk Podlaski. 
2. Sprawy bieżące. 

 
Do pkt 1a)   

 Informacja Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim o 
wykorzystaniu dotacji celowej oraz środków własnych, stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  
Informacja została przygotowana radnym w ramach kontroli gospodarki finansowej GOPS-u i nie 
będzie przedmiotem najbliższej sesji Rady Gminy. Radni zaakceptowali przedstawioną informację. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych JERZY CHILKIEWICZ dodał, że 
działalność Ośrodka jest dobrze znana, na posiedzeniach komisji dużo mówiło się na ten temat. 
Pytań i uwag nie zgłoszono, a informację zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1b) 

Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu 
Gminy Bielsk Podlaski za 2011 rok i I półrocze 2012 roku, stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę na zawartą informację 
o  zawodach sportowo-pożarniczych, których termin ustalono na dzień 22 lipca br. we wsi Piliki. 
Podkreślił, że niestety jednostki OSP nie zgłaszają się chętnie do tego, aby być gospodarzem 
corocznych zawodów, pomimo, że jest to okazja do wypromowania w środowisku swojej 
miejscowości. Najmłodsza jednostka OSP w Parcewie w tym roku nie będzie organizowała u siebie 
zawodów z uwagi na remont budynku świetlicy. Przewodniczący zaapelował do radnych o udział w 
imprezie, ponieważ zawody sportowo-pożarnicze są przeglądem wszystkich jednostek OS, warto 
więc obejrzeć ich zmagania.  

 Pytań i uwag nie zgłoszono, informację zaopiniowano pozytywnie, ustalono również, że na 
sesji przedstawi ją radny STANISŁAW OLSZEWSKI, który jednocześnie pełni funkcję  Prezesa 
Zarządu Oddziału Gminnego  Związku OSP RP w Bielsku Podlaskim. 

Do pkt 1c) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012 rok, stanowi Załącznik Nr 4 do 
protokołu. Treść wniosku odczytał radny STANISŁAW OLSZEWSKI, natomiast Wójt Gminy 
RAISA RAJECKA wyjaśniła, na czym polegają proponowane zmiany. Po zamknięciu roku 
budżetowego pozostają nadwyżki do wykorzystania. Do budżetu Komisji wpływają opłaty za 
wydawane zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, ponieważ mogą one być przeznaczone 
wyłącznie na potrzeby GKRPA, dlatego środki zostały wpisane do działań wynikających z 
programu profilaktyki, a ich rozdysponowaniem zajmie się Komisja. Przewodniczący Rady Gminy 
WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdzając, że wszystkie pozyskane w ten sposób środki muszą 
być wydane na profilaktykę, podkreślił, że w Komisji są odpowiedzialni ludzie i niech oni 
zdecydują na co wydać pieniądze. Radny STANISŁAW OLSZEWSKI, zapytał, czy można uzyskać 
zezwolenie na sprzedaż alkoholu  podczas zawodów sportowo-pożarniczych ? Zwrócił też uwagę 
na koszty organizacji zawodów. Pani Wójt wyjaśniła, że można otrzymać jednorazowe zezwolenie. 
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WALENTY GAŁUSZEWSKI dodał, że trzeba to dokładnie sprawdzić, żeby wiedzieć, jak 
postępować w przyszłości. 

 Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Informację   zaopiniowano pozytywnie.   

Do pkt 1d) 

Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2011 rok, 
stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu.  Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 
przypomniała, że sprawozdanie zostało przekazane radnym wcześniej. Komisja Rewizyjna wydała 
pozytywną opinię, dodatkowo dokument wymaga akceptacji Rady Gminy.   

Pytań i uwag nie zgłoszono, a projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1e) 

Radny STANISŁAW OLSZEWSKI odczytał pozytywne opinie Komisji Rewizyjnej oraz 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie przedłożonego przez Komisję wniosku 
o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium. Następnie odczytał projekt uchwały Rady Gminy 
dotyczący udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2011 rok. Projekt uchwały stanowi 
Załącznik Nr 6 do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono, a projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. Pani Wójt 
podziękowała radnym  za akceptację.  

Do pkt 1f i g) 

Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 
Podlaski na lata 2012 - 2019, stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu, a wniosek dotyczący 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2012 rok – Załącznik Nr 8 do protokołu. Oba wnioski 
omówiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy, zwracając uwagę na doręczoną radnym 
przed posiedzeniem autokorektę wniosku. Uprzedziła, że do czasu najbliższej sesji zostanie 
przygotowana jeszcze jedna propozycja zmiany dot. dotacji celowych na zadania zlecone. 
Następnie Pani Skarbnik omówiła wszystkie proponowane zmiany.  
Na prośbę radnego JERZEGO CHILKIEWICZA, Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła 
aktualną sytuację dot. budowy drogi do wsi Jacewicze. Poinformowała o podpisaniu umowy na 
wykonanie dokumentacji, przy czym koszt okazał się mniejszy niż przewidziano to w budżecie, co 
wymagało korekty. W związku z zapytaniami mieszkańców, wyjaśniła, że  droga od Strabli ma 
status drogi powiatowej, będą więc prowadzone rozmowy z powiatem w sprawie realizacji tej 
inwestycji.  
Radna BARBARA PAC zapytała o przebudowę drogi w Łubinie Kościelnym. Pani Wójt wyjaśniła, 
że aktualnie gmina partycypuje w kosztach w części, która należy do gminy. Realizacja jest 
przewidziana na 2012 rok przez Powiatowy Zarząd Dróg. Jest już decyzja o warunkach zabudowy. 
Niezbędne jest jeszcze zezwolenie na budowę. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI, zapytał, czy wzrosły wydatki na 
wypłatę prowizji sołtysom. Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA poinformowała o 
wzroście tych wydatków, co jest spowodowane zwiększeniem stawek podatków. Radni poruszyli 
również problem terminu płatności kolejnych rat (do 15 dnia miesiąca duża część rolników nie ma 
jeszcze pieniędzy). Wójt RAISA RAJECKA przypomniała, że temat ten był omawiany 
wielokrotnie, termin płatności kolejnych rat podatku jest ustalony ustawowo i nie ma możliwości 
jego przesunięcia.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono, a projekty obu uchwał zaopiniowano pozytywnie.  

Do pkt 1h) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Woronie oraz 
drogi powiatowej Bielsk Podlaski – Parcewo - Orla, stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. Wniosek 
omówiła RAISA RAJECKA – Wójt Gminy. Radny JAN PAWLUCZUK zapytał o postępy budowy 
drogi w Widowie. Pani Wójt wyjaśniła, że została podpisana umowa w sprawie dokumentacji 
inwestycji. Radny ANDRZEJ BOROWSKI, zapytał, czy Powiat współfinansuje budowę chodnika 
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w Parcewie ? RAISA RAJECKA poinformowała, że Powiat nie przeznaczył środków na tę 
inwestycję. 

 Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1i) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Bielsk Podlaski, stanowi 
Załącznik Nr 10 do protokołu. Prowadzący posiedzenie radny STANISŁAW OLSZEWSKI  
odczytał wniosek, a Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że dotychczas w Gminie nie było 
ustalonych jednolitych zasad konsultacji. Każdorazowo, w razie potrzeby były przyjmowane 
uchwałą Rady Gminy. Przypomniała, że dotychczas w gminie przeprowadzono konsultacje m.in. w 
sprawie zmiany granic administracyjnych oraz zmiany nazwy wsi. Na prośbę 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy ANDRZEJA BOROWSKIEGO, Pani Wójt wyjaśniła, że zapis  
§ 10 projektu uchwały oznacza, że po przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami, Rada  Gminy 
zdecyduje o tym, czy wynik konsultacji zostanie uwzględniony w konkretnej sprawie. Podkreśliła, 
że projekt uchwały w sprawie konsultacji nie dotyczy sprzedaży nieruchomości. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

  Do pkt. 2) 

 W sprawach różnych omówiono następujące zagadnienia: 

a) Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – JERZY CHILKIEWICZ, podziękował 
za podjęcie decyzji w sprawie zatrudnienia trenera dla drużyny piłki nożnej TUR II Piliki oraz 
przyznanie piłkarzom diet w związku z wyjazdami na mecze. Wójt Gminy RAISA RAJECKA  
stwierdziła, że miejsce, jakie w tej chwili zajmuje drużyna daje możliwości utrzymania się w lidze. 
Jednocześnie zwróciła uwagę, że zbyt dużo gmina wydaje pieniędzy na kary (m.in. za żółte kartki 
przyznawane zawodnikom oraz za inne niedociągnięcia organizacyjne podczas meczów). 
Powiedziała, że jest potrzeba zorganizowania spotkania z zawodnikami, żeby ustalić pewne zasady. 
Podkreśliła, że jeśli ktoś chce grać w drużynie, musi zachowywać się jak profesjonalny zawodnik.  
Radni przyznali, że w tej sprawie należy również porozmawiać z trenerem.   

b) Wójt Gminy RAISA RAJECKA  odczytała skierowany do Rady Gminy wniosek Grupy 
Inicjatywnej współpracującej z Fundacją Edukacji i Twórczości w Białymstoku w sprawie projektu 
unijnego dotyczącego nauczania przedszkolnego dzieci w wieku 3 – 4 lata. Wyjaśniła, na czym 
polegają starania inicjatorów i poinformowała, że nikt nie zgłosił się z ostatecznym projektem. 
Radni zapoznali się z projektem odpowiedzi w tej sprawie, który został zaakceptowany.  

c) Pani Wójt odczytała pismo Jana Radkiewicza skierowane do Przewodniczącego Rady Gminy z 
prośbą o zapoznanie radnych z treścią. RAISA RAJECKA wyjaśniła, że chodzi o krzyże ustawione 
przy drodze w Deniskach na prywatnym terenie. Przypomniała historię powstania tego pomnika. 
Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI odniósł się do zawartego w piśmie 
zarzutu, jakoby rocznice mordu mieszkańców Rajska w czasie II wojny światowej były lepiej 
czczone niż inne rocznice. Przewodniczący stwierdził, że osobiście uczestniczy w różnych 
uroczystościach patriotycznych, uczestniczą w nich władze gminy, wszystkie rocznice są 
obchodzone z należyta czcią, dlatego zarzut jest bezpodstawny. Radni zostali poinformowani, że 
panu Janowi Radkiewiczowi będzie przygotowana i wysłana odpowiedź na pismo.  

d) Radny ANDRZEJ TYNIEWICKI zapytał, czy świetlica w Kożynie będzie odremontowana. Pani 
Wójt potwierdziła, że remont zostanie przeprowadzony. Wpłynęło już kilka ofert na jego 
wykonanie. 

e) Radny MIKOŁAJ CAR zgłosił potrzebę naprawienia ganku w świetlicy wiejskiej w Knorydach. 

f) Na prośbę radnych, Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że uruchomiono już 
magazyny z artykułami florystycznymi wybudowane w pobliżu miejscowości Ploski na 
sprzedanych jakiś czas temu przez gminę gruntach. 

Więcej spraw nie zgłoszono, więc STANISŁAW OLSZEWSKI o godz. 10.30 zamknął 
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posiedzenie.  

Protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący posiedzenia: 

Stanislaw   Olszewski 

(Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) 

........................................................................... 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. KAMIŃSKI Leszek ....................................... 

2. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

3. PAC Barbara ....................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. ANATOLI WYSZKOWSKI 

(Przewodniczący) 

....................................... 

2.  BOROWSKI Andrzej ....................................... 

3.  ŁOZOWIK Paweł ...................................... 

4.  PAWLUCZUK Jan ....................................... 

5. TYNIEWICKI Andrzej ....................................... 

      

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący) 

................................... 

2. CAR Mikołaj .................................. 

3. KORSZAK Mariusz ................................... 

4. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

 

5. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


